



**Sewar Muscat**  
For Smart Solutions  
سيوار مسقط للحلول الذكيّة

# ADVERTISING & MARKETING AGENCY

[www.sewarmuscat.com](http://www.sewarmuscat.com)  
Twitter Instagram Facebook YouTube Sewar Muscat

+968 9947 0647  
+968 7245 7411



Specific  
التخصّصية



Effective  
الفعالية



We  
نحن



Achievable  
قابلية التحقيق



Realistic  
الواقعية

## ✓ About Us:

A company specialized in the field of digital and marketing solutions, operating in the Gulf market Since 2017, with a specialized team and human staff with experience in marketing work and administrative, in partnership with ABN Juma Al-Fahdi Trading Group.

## ✓ من نحن؟

شركة مُتخصّصة في مجال الحُلُول الرقميّة والتسويقيّة، تعمل في السوق الخليجي منذ 2017، بفريق مُتخصّص وكوادر بشريّة ذات خبرة مُتمرّسة في العمل التسويقي والإداري، بالشراكة مع مجموعة ابن جمعة الفهدي للتجارة.



نهتم بأدق التفاصيل في كل خطوة، لضمان جودة المخرجات وتحقيق الرضى الكامل لكم.

We take care of the smallest details at every step, to ensure quality output and complete satisfaction.



**We Make REALITY  
Better**

 **Our Vision:**

Improving and managing the reputation of brands towards the digital future.

**رؤيتنا:** 

تحسين وإدارة سمعة العلامة التجارية نحو المستقبل الرقمي.

 **Our Message:**

We work to provide the best capabilities and tools Available to achieve the commercial goals of success partners, and build their digital image properly to increase digital interaction with the public.

**رسالتنا:** 

نعمل على تقديم أفضل الإمكانيات والأدوات المتاحة لتحقيق الأهداف التجارية لشركاء النجاح، وبناء صورتهم الرقمية بشكل صحيح لزيادة التفاعل الرقمي مع الجمهور.



## التصميم الجرافيكي

يُقال بأن للصورة ألف كلمة، وهذا يكون بالتصميم وإخراج صورة احترافية مُعبّرة، في سوار نقدّم التصميم باحترافية عالية تُظهر قوة المخرج النهائي والمنتج لتسهّل على العملاء قرار الشراء.

### Graphic Design

It is said that a picture has a thousand words, and this is done by designing and producing an expressive professional picture. In Sewar, we offer designs with high professionalism that show the strength of the final output and product to make it easier for customers to make a purchase.

## إدارة حسابات مواقع التواصل الاجتماعي

أصبح من الصعب نجاح أي نشاط تجاري أو علامة تجارية بدون إدارة الظهور في منصات التواصل الاجتماعي، نقوم بإدارة وتطوير ظهور علامتكم التجارية بشكل احترافي لجمهوركم.

### Managing social media accounts

It has become difficult for any business or brand to succeed without managing visibility on social media platforms. We professionally manage and develop your brand's appearance to your audience.

-  Instagram  Facebook  Twitter  TikTok  Snapchat  YouTube
- انستجرام فيس بوك تويتر تيك توك سناب شات يوتيوب



Meta Business Suite  
ميتا بزنس (إعلانات المنصات)



Google Ads  
إعلانات جوجل



## إنتاج الفيديوهات

للفيديو تأثير قوي على رأي العملاء في قرار الشراء، لاعتماده على كافة المؤثرات الحسية والبصرية والسمعية. نبني سيناريو وصورًا تساعد في اعتماد قرار الشراء بسرعة وسهولة.

### Video Production

Video has a strong impact on customers' opinion of the purchase decision, due to its reliance on all sensory, visual and audio effects. We build scenario and visuals that help make the purchase decision quick and easy.



Video Editing  
مونتاغ وتحرير



Motion Graphics  
موشن جرافيك



3D Video  
فيديو ثلاثي الأبعاد



2D Video  
فيديو ثنائي الأبعاد

## كتابة المحتوى

فريقنا قُبدع في صياغة وترجمة الأفكار وإثراءها في العلامة التجارية، دعنا نخوض معك تجربة مميزة تزيد من انتشارك وثقتك أمام جمهورك.

### Content Writing

Our team is creative in formulating and translating ideas and enriching them in the brand. Let us share with you a unique experience that increases your spread and confidence in front of your audience.

- ✓ Social Media (Instagram, Facebook, Twitter, Snap Chat...)  
محتوى السوشيال ميديا (انستجرام، فيس بوك، تويتر، سناب شات...)
- ✓ Profile Company  
بروفايل الشركات
- ✓ Web-Sites  
محتوى المواقع



## تصميم الهوية البصرية

الهوية البصرية أهم عنصر في بناء أي مشروع، وقيمتها تكون في تكوين صورة ذات طابع احترافي لدى الجمهور، وترك هذا الأثر ينتج عنه ثقة كاملة بخدمات ومنتجات أي علامة تجارية. دعنا نبدع لك في رسم صورتك.

### Visual identity design

Visual identity is the most important element in building any project, and its value lies in creating an image of a professional nature with the public, and leaving this effect results in complete confidence in the services and products of any brand. Let us get creative for you in drawing your picture.



Simple & Clear  
بسيط وواضح



Professional Model  
نموذج احترافي

## إعداد الخطط الاستراتيجية التسويقية

التخطيط للتسويق أهم من ممارسة للتسويق، ونحن نعمل بالتوازي في التخطيط وتشغيل التخطيط لتحقيق النتائج المميزة. لدينا الخبرة والمعرفة الكافية لإعداد الخطط التسويقية المميزة ذات النتائج الحقيقية.

### Preparing Strategic Marketing Plans

Marketing planning is more important than practicing marketing, and we work in parallel in planning and operating planning to achieve distinguished results. We have the experience and knowledge to prepare distinctive marketing plans with real results.



Planning  
التخطيط



Run the plan  
تشغيل الخطة



Follow up  
متابعة الخطة



Evaluation  
تقييم النتائج



إن كنت تبحث عن  
التميّز والتألّق  
**نحن هنا لأجلك**  
نضفي لمسة من الأناقة  
والاحترافية في أي مكان لك

If you are looking for distinction and brilliance, we are here for you, we add a touch of elegance and professionalism to any place for you.